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Abstract (en)
[origin: WO2022112092A1] The invention relates to a blank (10) for folding up a holding device for containers, more particularly cans, having a
beaded edge, the blank (10) having a cover section (16) for arranging on a row of containers, and two opposite fixing sections (20) being formed on
the cover section (16), which fixing sections are each connected to the cover section (16) by means of a fold line (22), the blank being characterised
in that holding edges (48) for engaging under the beaded edges of the container are formed at the fixing sections (20) by straight-line main
intersection lines (24) which are offset parallel to the fold lines (22). The invention further relates to a holding device for containers, more particularly
cans, obtained by folding such a blank (10). Finally, the invention relates to a multipack having such a holding device, on which containers, more
particularly cans, are held, wherein the holding edges (48) of the fixing sections (20) engage under beaded edges of the container and the cover
section (16) lies on the containers.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Zuschnitt (10) zum Auffalten einer Haltevorrichtung für Behälter, insbesondere Dosen, mit einem Wulstrand, wobei
der Zuschnitt (10) einen Deckabschnitt (16) zum Anordnen auf einer Reihe von Behältern aufweist, und wobei an dem Deckabschnitt (16) zwei
einander gegenüberliegende Fixierabschnitte (20) ausgebildet sind, die über je eine Falzlinie (22) mit dem Deckabschnitt (16) verbunden sind, der
dadurch gekennzeichnet ist, dass durch geradlinige Hauptschnittlinien (24), die parallel versetzt zu den Falzlinien (22) verlaufen, Haltekanten (48)
zum Untergreifen der Wulstränder der Behälter an den Fixierabschnitten (20) ausgebildet sind. Die Erfindung betrifft ferner eine Haltevorrichtung für
Behälter, insbesondere Dosen, erhalten durch Falten eines solchen Zuschnitts (10). Schließlich betrifft die Erfindung ein Gebinde mit einer solchen
Haltevorrichtung, an welcher Behälter, insbesondere Dosen, gehalten sind, wobei die Haltekanten (48) der Fixierabschnitte (20) Wulstränder der
Behälter untergreifen und der Deckabschnitt (16) auf den Behältern aufliegt.
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